
Botniabanan klar för full trafik

Trafikverket har löst problemet, som har gjort att tågtrafiken på Botniabanan varit reducerad under veckan som gått, och banan är
klar för full trafik.

Det tekniska fel som upptäcktes i tisdags, som kan liknas vid en systembugg, kunde åtgärdas fortare än beräknat. Från i går eftermiddag är banan
klar för trafik i normal omfattning.

Eftersom säkerheten kommer främst beslutade Trafikverket genast efter det att felet upptäckts att reducera trafiken på banan genom att ställa in
hälften av avgångarna. Bara ett tåg åt gången har släppts fram mellan Umeå och Örnsköldsvik.

Bussar har ersatt inställda tåg och vissa av SJs nattåg har letts om via stambanan. Godstrafiken på banan har i princip inte påverkats.

Resenärer uppmanas nu att vara uppmärksamma på trafikinformationen från trafikföretagen på internet, på informationstavlor och i
högtalarutrop för när tågtrafiken startas.

För mer information vänligen kontakta:
Trafikverkets pressjour, 0771-31 15 00

Trafikverket ansvarar för statliga vägar och järnvägar samt långsiktig planering av det samlade transportsystemet.
www.trafikverket.se


